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Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

§ 67 

Utse justerare 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 
Utse Roger Öberg (S) och Pär Karlstedt (SD) att tillsammans med ordförande Markus Sjöström (M) 
justera dagens protokoll. Justering sker digitalt torsdag 25 maj 2023. 
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Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

§ 68 
Fastställa ärendelista 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 
Fastställa ärendelistan med tillkommande ärende Lokal trafikföreskrift - Parkeringsförbud vändplats 
Östrandsvägen. 
 
--------- 
 
Ärendet 
Ordförande Markus Sjöström (M) föreslår fastställande av ärendelistan med tillkommande ärende Lokal 
trafikföreskrift - Parkeringsförbud vändplats Östrandsvägen. 
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Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

§ 69 
Kultur- och fritidspolitiskt handlingsprogram 
KTN/2016:161 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 

1. Avsluta tidigare uppdrag att ta fram ett förslag till Kultur- och fritidspolitiskt handlingsprogram 
2018-2025. 
 

2. Uppdra förvaltningschef att arbeta fram ett förslag enligt steg ett att beskriva för nämnden vad 
dessa dokument ska innehålla, hur de ska benämnas samt ett förslag på tidplan för ett 
framtagande och förankring. 
 

3. Återrapport av uppdraget ska ske i slutet av 2023. 
 
--------- 
 
Ärendet 
Kultur- och tekniknämnden har de senaste åren jobbat med kommunens nya styrmodell samt plattform 
för ledning och styrning. För tillfället har arbetet med att se över styrande dokument påbörjats. 
Förvaltningens förslag är att upphäva tidigare beslut om uppdrag att ta fram ett Kultur- och 
fritidspolitiskt handlingsprogram. Ett sådant handlingsprogram blir både stort och bedömningen är att 
det blir svårt att få ihop det med kommunens styrmodell och plattform för ledning och styrning. 
Förvaltningen anser att det är bättre att kulturrådet får i uppdrag att komma med förslag på vad ett 
kulturpolitiskt och ett fritidspolitiskt strategidokument ska innehålla samt hur de ska benämnas, hur de 
kopplar till nämndens plattform och hur dessa ska processas fram både internt och externt. 
Förvaltningens bedömning är att det kräver tid för att arbeta fram dessa strategidokument. 
Förvaltningen föreslår att detta sker i flera steg. Steg ett är att beskriva för nämnden vad dessa 
dokument ska innehålla, hur de ska benämnas samt ett förslag på tidplan för ett framtagande och 
förankring. 
  
Kultur- och tekniknämnden har tidigare beslutat: 

• 2016-06-02 - tillsätta en programgrupp med uppgift att utvärdera Timrå kommuns 
kulturpolitiska handlingsprogram samt arbeta fram ett förslag till Kultur- och fritispolitiskt 
handlingsprogram 2018-2025 

• 2016-12-01 – bilda ett kulturutskott under kultur- och tekniknämnden 
• 2017-01-25 – kulturutskottet utgör arbetsgrupp för kultur- och fritidspolitiska 

handlingsprogrammet 2018-2025 
• 2019-01-24 – upphäva kultur- och tekniknämndens kulturutskott fr o m 2019-02-01, bilda ett 

kulturråd under kultur- och tekniknämnden fr o m 2019-02-01 samt att det nybildade 
kulturrådet har samma riktlinjer och organisation som kulturutskottet hade. 

 
Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag KTN 160602 §61 
Protokollsutdrag KTN 161201 §105 
Protokollsutdrag KTN 170125 §4 
Protokollsutdrag KTN 190124 §4 
Tjänsteskrivelse 
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Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

 
Protokollsutdrag till 
Verksamhetschef kultur och fritid 
 
Exp     /     2023 
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Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

§ 70 
Kylanläggning ishallen - återrapport 
KTN/2022:34 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 
Godkänna återrapport avseende kylanläggning ishallen. 
 
--------- 
 
Ärendet 
I kommunens ishall finns det en kylanläggning som gör det möjligt att ha konstfrusen is. Den möjliggör 
is i både A och B hallen. Det är hjärtat av denna anläggning som möjliggör att kunna lägga is och 
behålla den. Under de senaste åren har vi haft många driftstörningar och problem med denna 
anläggning som gjort det svårt att säkerställa att kunna ha isar och risken för att få stora haverier där vi 
helt står utan is är stor har ökat. Arbetsmiljön är inte bra i själva utrymmet för kylanläggningen.  
 
Förvaltningen har haft en extern konsult som utrett kylanläggningen. Deras bedömning är att 
kompressorn behöver bytas ut. För att få plats med den nya kompressorn är förslaget är att en separat 
byggnad byggs utanför ishallen vilket möjliggör en bättre arbetsmiljö för de som arbetar med 
anläggningen. I det utrymme som idag är kompressorrum behålls en del av utrustningen för 
kylanläggningen fortsättningsvis. Den nya anläggningen bedöms också vara med energieffektiv än den 
tidigare.  
 
För att möjliggöra detta byte och inte riskera att kommunen står utan is inför höstens säsong behöver 
beställning av kompressorn göras i mitten-slutet av februari eftersom den är ca 13-18 veckors 
leveranstid. Budgeterad kostnad för denna åtgärd är 4.900 tkr inkl. ny byggnad utanför ishallen. 
 
Förslaget från förvaltningen är att använda 2.500 tkr av de ofördelade medlen av pott för eftersatt 
underhåll samt omprioritera inom de föreslagna investeringar för fastighet som finns i VP och budget 
för KoT 2022.  
 
Kultur- och tekniknämnden beslutade 2022-02-16 använda ytterligare 2.500 tkr av 30.000 tkr från 
potten för investeringar till investeringsplan år 2022 för verksamheten Fastighet, ge förvaltningen i 
uppdrag att starta investering kylanläggning ishall samt omprioritera inom potten för planerade 
investeringar för fastighet för att möjliggöra denna investering, investeringen ska återrapporteras till 
nämnden i slutet av 2022 samt uppdra till förvaltningen att se över möjligheten till energiåtervinning av 
den nya anläggningen. 
 
Förvaltningen har nu slutfört projektet.  
Det vi har gjort är att vi har byggt ett nytt rum för att inrymma nya kompressorer. Anledningen till 
detta var tre saker 

• Att kunna byta ut kylkompressorerna utan avbrott i driften 
• Att skapa en godkänns arbetsmiljö för teknikutrymmet  
• Att bygga ett rum godkänt för kylmediehantering mm.  

 
De befintliga kompressorerna var gamla och havererade i tid och otid vilket gjorde det osäkert om 
man ens skulle kunna genomföra matcher vid några tillfällen.  
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Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

 
De två nya kompressorerna togs i drift inför säsongen 22/23 och strax innan uppstart så inträffade 
ett problem. När man skulle svetsa de sista rören så brände man hål på en befintlig ledning vilket gjorde 
att man var tvungen att stänga av anläggningen. I samma veva skulle man ha matcher i arenan för både 
J18 och J20 samt att A-laget skulle ha träningsmatch på söndagen, detta hände en fredag förstås.  
 
Med goda kontaktar så löste vi det så att J18 och J20 fick lägga sina matcher på Gärdet för att få ner 
antalet spolningar i vår arena så att isen skulle hålla inför A-lagets träningsmatch.  
 
Sent på fredagskvällen lyckades man få tag i en sådan slang som behövde bytas och anläggningen 
kunde komma igång under lördagen. Det här var förstås inte bra att det hände, men ett gått exempel på 
när samarbete mellan entreprenörer, Timrå IK och Sundsvalls kommun fungerade klockrent. Under 
hela den här kritiska tiden så visade Timrå IK endast upp en stor förstående och lösningsfokuserat tog 
man tag i problemet.  
 
Projektet genomfördes under pandemin och det var inte helt problemfritt när det gäller att få tag i 
material. Det var stora väntetider på olika komponenter till kompressorerna vilket gjorde att projektet 
drog ut på tiden, Det var också problem att få tag i olika byggmaterial för det nya huset som byggdes. 
Och som alla känner till också så ökade ju priserna under byggtiden rejält från det att en budget togs 
fram till dess att man skulle göra inköp vilket resulterade i höjda kostnader och att den ursprungliga 
budgeten inte kunde hållas.  
 
Nu fungerar allt bra och det känns tryggt att ha en anläggning man kan lite på och som kommer 
hålla i många år framöver med rätt underhåll.  
 
Nästa fas är att fortsätta byta ut gamla komponenter i anläggningen. Det är lätt att tro att vi har 
bytt kylanläggning i arenan nu, men det vi gjort är ju att vi har bytt ut kompressorerna. Nästa sak vi bör 
ta tag i är att byta ut kondensatorerna i anläggningen. Här har vi en hel del kostnader att spara i 
driftkostnader om vi kan byta ut dessa till moderna och mer effektiva kondensatorer. Och det är först 
när vi har gjort detta vi kan börja diskutera saken om energiåtervinning mm.   
 
Som några säkert känner till så kan det ibland vara svårt att få isen att frysa på försäsongen när det 
fortfarande är varmt ute. Och för att överhuvudtaget lyckas göra is så tidigt så måste vi kyla ner våra 
kondensatorer med vatten. Här spolar vi vatten på dessa för ca: 350 000kr/år. Det låter ju konstigt, 
men då bor vi ändå i Norrland. Ni som följer SHL såg säkert att man hade samma problem i Växjö nu 
under SM-finalerna när det blev förlängning osv. Det beror på kombon av mycket folk i arenan och 
varmt ute.  
 
Investeringen för att byta ut dessa ligger på ca: 1.5milj, då har vi det bästa man kan ha just nu i den 
branschen.  
 
Summa summarum är att vi har uppgraderat våran anläggning till nya nivåer, men vi behöver fortsätta 
för att göra vinster i driftskostnader för framtiden och för att säkerställa is under hela säsongen. Skulle 
vi någon gång behöva ställa in en match så är det inga billiga böter gent emot både hockeyförbundet 
och Cmore.  
 
Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag KTN 220216 §9 
Tjänsteskrivelse 
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Protokollsutdrag till 
Verksamhetschef teknik 
Controller 
 
Exp     /     2022 
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§ 71 
Parkeringssituationen vid arenaområdet - återrapport (Övrig fråga) 
KTN/2022:641 
 
Beslut 
Kultur- och teknikförvaltningen beslutar: 
 
Godkänna återrapport avseende parkeringssituationen vid arenaområdet. 
 
--------- 
 
Ärendet 
Vid kultur- och tekniknämndens sammanträde 2022-09-21 §101 framkom en övrig fråga: 
Ordförande Gunnar Grönberg (S) frågar hur parkeringen vid simhallen fungerar vid hockeymatcher.  
Förvaltningschef Jan Eriksson informerar att förvaltningen har diskuterat sektionering av parkeringen 
och utökad belysning. Samtal förs även med Timrå IK. Frågan bör även tas upp på kommande 
föreningsråd. Förvaltningen återrapporter förslag till åtgärder på nämndens sammanträde 14 december 
2022. 
 
Återrapport från förvaltningen  
Sedan hösten 2022 så har våran nya simhall öppnat i arenaområdet. För dessa besökare finns det gått 
om parkeringsyta på parkeringen utanför som också betjänar NHC-Arena.  
 
Vid några tillfällen krockar det med Timrå IK´s hemmamatcher och då har det kunnat uppstå 
diskussioner på plats mellan simhallens besökare och parkeringsvakterna på plats. Anledningen till att 
det har uppstått problem är att det finns människor som säger att de ska till simhallen enbart för att 
slippa betala 20kr i parkeringsavgift till en hockeymatch. Huruvida detta i verkligheten varit ett stort 
problem vet man inte egentligen. Vi har haft samtal med Timrå IK om problemet löpande.  
 
Det vi ser som ett problem och som vi har påtalat är att man inte tar fullt ansvar för parkeringen, man 
är med när alla parkerar och tar betalt men sedan släpper man det, man borde ha parkeringsvärdar även 
när folk ska åka där ifrån för att det ska flyta på bra. Men trotts detta så är det väldigt sällsynt att vi får 
in klagomål på den parkeringen. Just nu har förvaltningen inget konkret förslag på åtgärder för 
situationen.  
 
Det planeras för en utbyggnad av gymnasieskolan och då är det högst troligt att man kommer behöva 
anlägga en ny parkeringsyta mellan gymnasiet och terminalvägen då utbyggnaden förmodligen kommer 
att påverka befintlig parkering vid gymnasiet. När man gör det så bör man göra den parkeringen så pass 
stor att man utökar den totala parkeringsytan i området. Och när den är på plats så kan man börja kika 
på att avgränsa parkeringsyta för simhallens besökare. Men just nu innebär det bara att det kommer 
försvinna parkeringar med en sådan avgränsning.  
 
Ett annat bekymmer är ju när det händer mycket på en och samma gång i området. Säg att det är 
ungdomsträningar i B-hallen eller konståkning i B-hallen samtidigt som det är en innebandy-cup i 
sporthallen och till råga på allt en hemmamatch i NHC-Arena. Då är det bekymmer. Och detta har vi 
fått samtal om från föräldrar som klagat på att de blivit stoppade av parkeringsvakterna vid hämtning 
eller lämning av barn. Även detta har påtalats till Timrå IK som i sin tur har pratat med vakterna och 
upplevelsen är att det har blivit bättre.  
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Det har även varit en del stölder under hemmamatcher av extraljus på bilar osv. Där har Timrå IK 
tillsammans med oss haft ökad bevakning på parkeringsplatserna under vissa tillfällen för att försöka 
komma åt problemet.  
 
Det fanns ett förslag på att avgränsa parkeringen med remsor av vegetation och belysningsstolpar. Där 
är vårat förslag att vänta med det tills en ny parkeringsyta är klar enligt tidigare nämnda förslag 
angående parkering för gymnasiet.  
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
 
Protokollsutdrag till 
Verksamhetschef teknik 
 
Exp     /     2022 
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§ 72 
Detaljplan för Bergeforsparken, Sörberge 11:1 m fl - samråd 
KTN/2023:286 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 
Avge svar enligt förvaltningens synpunkt. I övrigt inget att erinra. 
 
--------- 
 
Ärendet 
Tillväxt Timrå har upprättat förslag på detaljplan för Bergeforsparken, Sörberge 11:1 m fl. Synpunkter 
på planförslaget ska vara Tillväxt Timrå tillhanda senast 2023-04-21. Dock har kultur- och 
tekniknämnden fått dispens för inlämnande av synpunkter till 26 maj. 
 
Kultur- och teknikförvaltningen har gått igenom förslag till detaljplan och lämnar synpunkt i särskild 
skrivelse. 
 
Beslutsunderlag 
Planhandlingar 
Synpunkt 
Tjänsteskrivelse 
 
Protokollsutdrag till 
Tillväxt Timrå 
 
Exp     /     2023 
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§ 73 
Detaljplan för Torsboda 4:29 m.fl. - Torsboda Nord Industriområde - 
Samråd 
KTN/2023:312 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 
Inte ha något att erinra mot detaljplaneförslaget förutom att gällande framtagen dagvattenutredning ska 
dagvattenlösningar/dammar inom planområdet ha ett huvudmannaskap av de som äger fastigheterna 
om det är en eller flera genom gemensamhetsanläggning. 
 
--------- 
 
Ärendet 
Tillväxt Timrå har upprättat förslag till detaljplan för Torsboda 4:29 m fl avseende Torsboda Nord 
Industriområde. Synpunkter på planförslaget ska vara Tillväxt Timrå tillhanda senast 2023-06-02. 
 
Kultur- och teknikförvaltningen har granskat planhandlingarna och gällande framtagen 
dagvattenutredning anser förvaltningen att dagvattenlösningar/dammar inom planområdet ska ha ett 
huvudmannaskap av de som äger fastigheterna om det är en eller flera genom 
gemensamhetsanläggning. 
 
Beslutsunderlag 
Planhandlingar 
Tjänsteskrivelse 
 
Protokollsutdrag till 
Tillväxt Timrå 
 
Exp     /     2023 
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§ 74 
Intern kontroll - Uppföljningsrapporter maj 
KTN/2022:571 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 
Rapporterna läggs med godkännande till handlingarna. 
 
--------- 
 
Ärendet  
I internkontrollplanen för 2023 ska följande kontroller ske i maj: 

• Fastighetsskötsel inkl brandskyddsdokumentation 
• IT- och informationsteknik avseende behörigheter i verksamhetssystemen 
• Upphandling, privata utförare snöröjning 
• Chefer/arbetsledare ska ha genomgått arbetsmiljöutbildning vid arbetsmiljöansvar 

 Nyanställda ska ha tagit del av: 
• Information om bisyssla 
• Policy om representation, mutor och jäv 
• Information om upphandling 
• Vägledande råd och bestämmelser avseende IT-säkerhet  
• Information om GDPR 

 
Bifogade uppföljningsrapporter avser tiden november 2022-april 2023. Kontrollanterna har inget att 
erinra.  
 
Beslutsunderlag 
Internkontrollplan 2023 
Uppföljningsrapporter 
Tjänsteskrivelse 
 
Protokollsutdrag till 
Internkontrollsamordnare 
 
Exp     /     2023 
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§ 75 
Ny avfallsplan 2024 
KTN/2023:60 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 

1. Godkänna förvaltningens förslag till avfallsplan samt föreskrifter om avfallshantering som 
samråd- och utställningshandlingar. 
 

2. Uppdra till förvaltningen att gå vidare med utställning av avfallsplanen samt föreskrifterna. 
 
--------- 
 
Ärendet 
Kultur- och teknikförvaltningen har tagit fram förslag till avfallsplan och föreskrifter om 
avfallshantering för Timrå Kommun, även kallad renhållningsordning.  
 
Alla kommuner ska ha en avfallsplan som är fastslagen av kommunfullmäktige. Den omfattar samtliga 
avfallsslag och vilka åtgärder som behövs för att hantera avfallet på ett miljö- och resursmässigt lämpligt 
sätt. I miljöbalken 15 kap 41 § finns lagstiftningen kring avfallsplan. En avfallsplan ska innehålla 
uppgifter om avfall inom kommunen och kommunens mål och åtgärder för att minska avfallets mängd 
och farlighet. Avfallsplanen ska också innehålla åtgärder för att förebygga och begränsa nedskräpning. 
Avfallsplanens syfte är att bidra till en hållbar utveckling där Timrå kommun strävar mot toppen av 
avfallstrappan vid hushållning med resurser. Timrå kommuns verksamhetsidé ” Tillsammans gör vi det 
enklare att leva, växa och mötas!” ska genomsyra hushållning med resurser i kommunen. 
 
I avfallsplanen fastslås att kommunen ska införa separat insamling av matavfall och fastighetsnära 
insamling av förpackningar för att uppfylla de lagkrav som finns för dessa avfallsslag. Avfallsplanen är 
framtagen av kultur- och teknikförvaltningen i samråd med övriga förvaltningar. Avfallsplanens 
giltighetstid är fr o m 2024 t o m 2027, då den därefter ska revideras.  
 
I Föreskrifterna framgår förutsättningarna för hanteringen av avfall under kommunalt ansvar inom 
kommunen och vilket ansvar som kommunen, fastighetsägare och boende i kommunen har när det 
gäller hantering av avfall.  
 
Stöd för kommunfullmäktige att meddela föreskrifter om avfallshantering finns i 15 kap. 38, 39 och 41 
§§ miljöbalken (1998:808) och 9 kap. 1 och 2 §§ avfallsförordningen (2020:614). Avfallsplanen och 
föreskrifterna ska före beslut i fullmäktige ställas ut för samråd och granskning i minst 4 veckor. 
Inkomna synpunkter kommer sedan att bearbetas av förvaltningen innan avfallsplanen och 
föreskrifterna går vidare till kultur- och tekniknämnden och kommunfullmäktige för beslut.     
 
Beslutsunderlag 
Föreskrifter om avfallshantering 
Avfallsplan 
Tjänsteskrivelse 
 
 
 



 
Protokoll 
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Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

Protokollsutdrag till 
Kommunfullmäktige 
Ansvarig avfall och återvinning 
 
Exp     /     2023 
 
 

  



 
Protokoll 
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Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

§ 76 
Delegationsbeslut 
KTN/2023:278 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 
Med godkännande lägga anmälan av delegationsbeslut till handlingarna. 
 
--------- 
 
Ärendet 
För kultur- och tekniknämndens godkännande har delegationsbeslut upprättats av kultur- och 
teknikförvaltningen enligt bifogade delegationsrapporter. 
 
Beslutsunderlag 
Delegationsrapport KTN DEL Avf §§ 99-104 
Delegationsrapport KTN DEL §§ 90-120 
Tjänsteskrivelse 
 
 

  



 
Protokoll 
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Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

§ 77 
Rapporter och informationsärenden 
KTN/2023:279 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 
Med godkännande lägga rapporterna och informationsärendena till handlingarna. 
 
--------- 
 
Ärendet 
 

1. Återrapport beviljat föreningsbidrag Timrå Golfklubb - Nya utslagsbanor. 
 

2. Återrapport beviljat föreningsbidrag Ljustorps IF – Årensning. 
 

3. Timrå Hästsportförening informerade muntligt om sin verksamhet och visade runt i lokalerna. 
 

4. Statistiska centralbyrån – Folkmängd och befolkningsförändringar för länet och dess 
kommuner samt för kommunen och dess distrikt kvartal 1 2023. 

 

  



 
Protokoll 
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Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

§ 78 
Ekonomi och verksamhet 
KTN/2023:280 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 
Med godkännande lägga den ekonomiska rapporten till handlingarna. 
 
--------- 
 
Ärendet 
Kultur- och teknikförvaltningens har upprättat fyramånadersrapport med uppföljning av mål och 
ekonomi samt prognos på helår. 
 
Förvaltningen informerar muntligt om budgetförutsättningarna som har varit utgångspunkten för 
nämndens framräknade behov för 2024.   
 
Beslutsunderlag 
Fyramånadersrapport 
Tjänsteskrivelse 
 
Protokollsutdrag till 
Controller 
 
Exp     /     2023 
 
 

  



 
Protokoll 

20 

Sammanträdesdatum 
Kultur- och tekniknämnden 2023-05-24 
 
 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 
 

§ 79 
Lokal trafikföreskrift - Parkeringsförbud vändplats Östrandsvägen 
KTN/2023:319 
 
Beslut 
Kultur- och tekniknämnden beslutar: 
 

1. Införa parkeringsförbud på vändplats på Östrandsvägen. 
 

2. Ikraftträdande 2023-06-20. 
 

--------- 
 
Ärendet 
Kultur- och teknikförvaltningen har med anledning av problem för snöröjning och sophämtning på 
grund av uppställning av fordon på vändplan på Östrandsvägen, upprättat förslag till Lokal 
trafikföreskrift avseende parkeringsförbud på vändplats på Östrandsvägen. 
 
Polisen har ingenting att erinra i ärendet. 
 
Beslutsunderlag 
Remiss till Polisen 
Förslag lokal trafikföreskrift 
Yttrande från Polisen 
Tjänsteskrivelse 
 
Protokollsutdrag till 
Verksamhetschef teknik 
Trafikingenjör 
 
Exp     /     2023 
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